



صندوق مؤشر بورصة قطر للصناديق المتداولة  
الرؤية، القيمة، النمو

## Notice to Shareholders of the QE Index ETF (QETF)

### As per the current Articles of Association – Article 26 of the QETF states the following:

These Articles may be amended upon a request from the Founder and after obtaining the approval of the Supervisory Authorities. No amendments will be made which may have an adverse impact on the rights of Unit Holders, except with the consent of the majority of the Unit Holders.

### Changes to this Prospectus revised state:

The Founder may amend the Prospectus with approval of the majority of unitholders and Supervisory Authorities. The Founder shall notify Unit Holders by announcing proposed changes on the Qatar Exchange, the Banks website, and publish in at least two newspapers, one English and one Arabic. Furthermore, the Founder will deliver the proposed notices to majority investors holding more than 25% of the outstanding shares to their registered addresses. There will be a 30-calendar day period to respond and if no response is received it will be considered approving the same. Same if the Founder receives approval from the majority of unit holders, the changes will be constituted approved.

The Founder will provide written notification to the Investment Custodian of any changes to this Prospectus approved by the Supervisory Authorities.

The Fund will not organise recurring meetings of Investors.

Sr.	Original	Amendments	Article
1.	Distribution Policy Each year, any dividends as of a record date, earned by the Fund from its holdings, will be distributed in QAR to Investors, net of costs, as of the pay date. The Fund will announce the exact pay date no later than April 5th each year by way of disclosure to the Exchange and QFMA as well as by publishing the news on the Fund's website.	Distribution Policy The Founder and Fund Manager, in compliance with the applicable laws and regulations, may distribute dividends to unitholders on an annual basis or interim basis, during the fiscal year. The Fund will announce the record date, ex-date, and pay date to the Qatar Financial Market Authority and the Qatar Exchange.	Page 13 Distribution Policy
2.	Total Expense Ratio (TER) Total cost of management and operation of the Fund shall not exceed 0.50% per annum of the total net assets of the Fund	Total Expense Ratio (TER) Fees and expenses incurred by the Fund will not exceed 0.50% per annum of the total net assets of the Fund. Furthermore, the TER will be calculated daily (pro rata) based on the closing NAV of that day.	Page 16 Total Expense Ratio (TER)
3.	Distribution Policy	Distribution Policy	Page 37



صندوق مؤشر بورصة قطر للصناديق المتداولة  
الرؤية، القيمة، النمو

	<p>Each year, any dividends as of a record date, earned by the Fund from its holdings, will be distributed in QAR to Investors, net of costs, as of the pay date. The Fund will announce the exact pay date no later than April 5th each year by way of disclosure to the Exchange and QFMA as well as by publishing the news on the Fund's website.</p>	<p>The Founder and Fund Manager, in compliance with the applicable laws and regulations, may distribute dividends to unitholders on an annual basis or interim basis, during the fiscal year. The Fund will announce the record date, ex-date, and pay date to the Qatar Financial Market Authority and the Qatar Exchange.</p>	<p><b>Distribution Policy</b></p>																										
4.	<p>Fees and expenses incurred by the Fund will not exceed 0.50% of the average daily net assets Value.</p> <table border="1" data-bbox="293 894 659 1050"> <tr> <th colspan="2">One-off Charges – Authorized Participants</th> </tr> <tr> <td>At entry</td> <td>NO FEE</td> </tr> <tr> <td>At exit</td> <td>NO FEE</td> </tr> </table> <table border="1" data-bbox="293 1083 846 1239"> <tr> <th colspan="2">On-going Charges</th> </tr> <tr> <td>Total Expense Ratio (TER)</td> <td>0.50% per annum</td> </tr> <tr> <td>Performance Fee</td> <td>NO FEE</td> </tr> </table>	One-off Charges – Authorized Participants		At entry	NO FEE	At exit	NO FEE	On-going Charges		Total Expense Ratio (TER)	0.50% per annum	Performance Fee	NO FEE	<p>Fees and expenses incurred by the Fund will not exceed 0.50% per annum of the total net assets of the Fund. Furthermore, the TER will be calculated daily (pro rata) based on the closing NAV of that day.</p> <table border="1" data-bbox="865 1003 1271 1159"> <tr> <th colspan="2">One-off Charges – Authorized Participants</th> </tr> <tr> <td>At entry</td> <td>NO FEE</td> </tr> <tr> <td>At exit</td> <td>NO FEE</td> </tr> </table> <table border="1" data-bbox="865 1192 1357 1377"> <tr> <th colspan="2">On-going Charges</th> </tr> <tr> <td>Total Expense Ratio (TER)</td> <td>0.50% per annum</td> </tr> <tr> <td colspan="2">will not exceed</td> </tr> <tr> <td>Performance Fee</td> <td>NO FEE</td> </tr> </table>	One-off Charges – Authorized Participants		At entry	NO FEE	At exit	NO FEE	On-going Charges		Total Expense Ratio (TER)	0.50% per annum	will not exceed		Performance Fee	NO FEE	<p><b>Page 55 Fees and Expenses</b></p>
One-off Charges – Authorized Participants																													
At entry	NO FEE																												
At exit	NO FEE																												
On-going Charges																													
Total Expense Ratio (TER)	0.50% per annum																												
Performance Fee	NO FEE																												
One-off Charges – Authorized Participants																													
At entry	NO FEE																												
At exit	NO FEE																												
On-going Charges																													
Total Expense Ratio (TER)	0.50% per annum																												
will not exceed																													
Performance Fee	NO FEE																												
5.	<p>Changes to this Prospectus The Founder may amend the Prospectus with approval of the Supervisory Authorities. The Founder shall notify Unit Holders of any amendments to the Prospectus, as approved by the Supervisory Authorities, by publication in at least two newspapers, one English and one Arabic, and on the Fund Website. The Fund will not organise recurring meetings of Investors. The Founder will provide written notification to the Investment Custodian of any changes to the Prospectus as approved by the Supervisory Authorities.</p>	<p>Changes to this Prospectus The Founder may amend the Prospectus with approval of the majority of unitholders and Supervisory Authorities. The Founder shall notify Unit Holders by announcing proposed changes on the Qatar Exchange, the Banks website, and publish in at least two newspapers, one English and one Arabic. Furthermore, the Founder will deliver the proposed notices to majority investors holding more than 25% of the outstanding shares to their</p>	<p><b>Page 58 Changes to this Prospectus</b></p>																										



صندوق مؤشر بورصة قطر للصناديق المتداولة  
الرؤية، القيمة، النمو

		registered addresses. There will be a 30-calendar day period to respond and if no response is received it will be considered approving the same. Same if the Founder receives approval from the majority of unit holders, the changes will be constituted approved. The Founder will provide written notification to the Investment Custodian of any changes to this Prospectus approved by the Supervisory Authorities. The Fund will not organise recurring meetings of Investors.	
--	--	--	--

*The QETF does require at least 50% approval. Failure of an Investor to express agreement or disagreement within 30 calendar days of having received the notice will be deemed to constitute an agreement to the proposed amendment(s).*

*Please send an email to [qetf@dohabank.com.qa](mailto:qetf@dohabank.com.qa) and state Agree or Disagree be sure to include - Investor Name, Investor Nin, Copy of Qatar ID.*

*The Articles of Association and Prospectus can be found on the QETF website [www.qetf.com.qa](http://www.qetf.com.qa)*



صندوق مؤشر بورصة قطر للصناديق المتداولة  
الرؤية، القيمة، النمو

## إشعار للسادة المساهمين في صندوق مؤشر بورصة قطر للصناديق المتداولة (QETF)

تنص المادة رقم 26 من النظام الأساسي الحالي لصندوق مؤشر بورصة قطر للصناديق المتداولة (QETF) على ما يلي:

يجوز تعديل هذا النظام الأساسي بناءً على طلب يقدم من قبل المؤسس، بعد الحصول على موافقة الجهات الرقابية. ولن يتم إجراء أية تعديلات تحتل تأثيراً سلبياً على حقوق مالكي الوحدات، إلا بموافقة أغلبية المالكين.

تنص النشرة الحالية للصندوق فيما يتعلق بإضفاء التغييرات إلى النشرة على ما يلي:

يجوز للمؤسس تعديل/ تغيير نشرة الإصدار أو النظام الأساسي بعد الحصول على موافقة غالبية مالكي الوحدات وكذلك موافقة الهيئات الإشرافية. يجب على المؤسس إخطار أصحاب الوحدات بالتغييرات المقترحة من خلال الإعلان عنها في الموقع الإلكتروني لكل من بورصة قطر والبنك. وكذلك يجب نشر هذه التغييرات في صحيفتين على الأقل، إحداها باللغة الإنجليزية والأخرى باللغة العربية. علاوة على ذلك، يجب على المؤسس تسليم إشعارات بالتغييرات المقترحة لأغلبية المستثمرين الذين يملكون أكثر من 25% من الأسهم المصدرة إلى عناوينهم المسجلة. ويتعين على أصحاب الوحدات الرد خلال 30 يوماً إما بالموافقة أو الرفض. وفي حال لم يتم استلام أي رد خلال هذه الفترة، فسيتم اعتبار ذلك بمثابة موافقة على التغييرات المقترحة. وفي حال حصل المؤسس على موافقة غالبية مالكي الوحدات، فسيتم اعتبار تلك التغييرات مُعتمدة. سيقوم المؤسس بإخطار أمين الاستثمار كتابياً بأي تغييرات على نشرة الإصدار تمت الموافقة عليها من قبل الهيئات الإشرافية. لن يقوم الصندوق بتنظيم اجتماعات دورية للمستثمرين.

## إعلان تعديلات نشرة إصدار QETF

ر	النص قبل التعديل	النص بعد التعديل	رقم المادة المعدلة
1.	كما في تاريخ استحقاق الأرباح في كل عام، سيتم توزيع أي أرباح يجنيها الصندوق من مكونات محفظة استثماره على المستثمرين بالريال القطري، بعد خصم التكاليف، كما في تاريخ الدفع. وسيعلم الصندوق عن تاريخ الدفع المحدد في موعد أقصاه 5 أبريل من كل عام عن طريق الإفصاح إلى البورصة وهيئة قطر للأسواق المالية وكذلك عن طريق نشر الأخبار على الموقع الإلكتروني للصندوق.	يجوز لكل من المؤسس ومدير الصندوق، وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها، توزيع أرباح على أصحاب الوحدات وذلك إما على أساس سنوي أو بشكل مرحلي خلال العام المالي. وسيقوم الصندوق بإعلام كل من هيئة قطر للأسواق المالية وبورصة قطر بتاريخ استحقاق التوزيع وتاريخ السداد.	صفحة رقم 13 سياسية توزيع الأرباح
2.	لن تتجاوز الرسوم والمصاريف التي يتحملها الصندوق أكثر من 0.50% سنوياً من إجمالي صافي أصول الصندوق.	لن تتجاوز الرسوم والمصاريف التي يتحملها الصندوق نسبة 0.50% سنوياً من إجمالي صافي أصول الصندوق. علاوة على ذلك، سيتم احتساب نسبة إجمالي النفقات بصورة يومية على أساس تناسبي بناءً على صافي قيمة الأصول عند الإغلاق في ذلك اليوم.	صفحة رقم 16 الرسوم والنفقات



صندوق مؤشر بورصة قطر للصناديق المتداولة  
الرؤية، القيمة، النمو

	<p>صفحة رقم 37 توزيع أرباح الصندوق</p>	<p>يجوز لكل من المؤسس ومدير الصندوق، وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها، توزيع أرباح على أصحاب الوحدات وذلك إما على أساس سنوي أو بشكل مرحلي خلال العام المالي. وسيقوم الصندوق بإعلام كل من هيئة قطر للأسواق المالية وبورصة قطر بتاريخ استحقاق التوزيع وتاريخ السداد</p>	<p>3. كما في تاريخ استحقاق الأرباح في كل عام، سيتم توزيع أي أرباح يجنيها الصندوق من مكونات محفظة استثماره على المستثمرين بالريال القطري، بعد خصم التكاليف، كما في تاريخ الدفع. وسيعلن الصندوق عن تاريخ الدفع المحدد في موعد أقصاه 5 أبريل من كل عام عن طريق الإفصاح إلى البورصة وهيئة قطر للأسواق المالية وكذلك عن طريق نشر الأخبار على الموقع الإلكتروني للصندوق.</p>	<p>.3</p>																								
	<p>صفحة رقم 55 الرسوم والنقبات</p>	<p>لن تتجاوز الرسوم والمصروفات التي يتحملها الصندوق نسبة 0.50% سنوياً من إجمالي صافي أصول الصندوق. علاوة على ذلك، سيتم احتساب نسبة إجمالي النفقات بصورة يومية على أساس تناسبي بناءً على صافي قيمة الأصول عند الإغلاق في ذلك اليوم.</p> <table border="1" data-bbox="337 947 847 1161"> <tr> <td>رسوم لمرة واحدة - المشاركين المصرح لهم</td> <td></td> </tr> <tr> <td>عند الدخول</td> <td>لا توجد رسوم</td> </tr> <tr> <td>عند الخروج</td> <td>لا توجد رسوم</td> </tr> </table> <table border="1" data-bbox="337 1192 847 1325"> <tr> <td>رسوم مستمرة</td> <td></td> </tr> <tr> <td>نسبة المصاريف الكلية</td> <td>0.50% سنوياً</td> </tr> <tr> <td>رسوم الأداء</td> <td>لا توجد رسوم</td> </tr> </table>	رسوم لمرة واحدة - المشاركين المصرح لهم		عند الدخول	لا توجد رسوم	عند الخروج	لا توجد رسوم	رسوم مستمرة		نسبة المصاريف الكلية	0.50% سنوياً	رسوم الأداء	لا توجد رسوم	<p>4. لن تتجاوز الرسوم والمصاريف التي يتحملها الصندوق أكثر من 0.50% سنوياً من إجمالي صافي أصول الصندوق.</p> <table border="1" data-bbox="873 835 1380 1050"> <tr> <td>رسوم لمرة واحدة - المشاركين المصرح لهم</td> <td></td> </tr> <tr> <td>عند الدخول</td> <td>لا توجد رسوم</td> </tr> <tr> <td>عند الخروج</td> <td>لا توجد رسوم</td> </tr> </table> <table border="1" data-bbox="873 1081 1380 1228"> <tr> <td>رسوم مستمرة</td> <td></td> </tr> <tr> <td>نسبة المصاريف الكلية</td> <td>0.50% سنوياً</td> </tr> <tr> <td>رسوم الأداء</td> <td>لا توجد رسوم</td> </tr> </table>	رسوم لمرة واحدة - المشاركين المصرح لهم		عند الدخول	لا توجد رسوم	عند الخروج	لا توجد رسوم	رسوم مستمرة		نسبة المصاريف الكلية	0.50% سنوياً	رسوم الأداء	لا توجد رسوم	<p>.4</p>
رسوم لمرة واحدة - المشاركين المصرح لهم																												
عند الدخول	لا توجد رسوم																											
عند الخروج	لا توجد رسوم																											
رسوم مستمرة																												
نسبة المصاريف الكلية	0.50% سنوياً																											
رسوم الأداء	لا توجد رسوم																											
رسوم لمرة واحدة - المشاركين المصرح لهم																												
عند الدخول	لا توجد رسوم																											
عند الخروج	لا توجد رسوم																											
رسوم مستمرة																												
نسبة المصاريف الكلية	0.50% سنوياً																											
رسوم الأداء	لا توجد رسوم																											
	<p>صفحة رقم 58 التغييرات على هذه النشرة</p>	<p>يجوز للمؤسس تعديل/ تغيير نشرة الإصدار أو النظام الأساسي بعد الحصول على موافقة غالبية مالكي الوحدات وكذلك موافقة الهيئات الإشرافية. يجب على المؤسس إخطار أصحاب الوحدات بالتغييرات المقترحة من خلال الإعلان عنها في الموقع الإلكتروني لكل من بورصة قطر والبنك. وكذلك يجب نشر هذه التغييرات في صحيفتين على الأقل، إحداها باللغة الإنجليزية والأخرى باللغة العربية. علاوة على ذلك، يجب على المؤسس تسليم إشعارات بالتغييرات المقترحة لأغلبية المستثمرين الذين يملكون أكثر من 25% من الأسهم المصدرة إلى عناوينهم المسجلة. ويتعين على أصحاب الوحدات الرد خلال 30 يوماً إما بالموافقة أو</p>	<p>5. يجوز للمؤسس تعديل النشرة بعد الحصول على موافقة الجهات الرقابية. ويجب على المؤسس إبلاغ أصحاب الوحدات بأي تعديلات على النشرة، بحسب موافقة الجهات الرقابية، من خلال النشر في صحيفتين على الأقل إحداها باللغة الإنجليزية والأخرى باللغة العربية، بالإضافة إلى الإعلان عن ذلك على الموقع الإلكتروني للصندوق. ولن يقوم الصندوق بترتيب اجتماعات دورية للمستثمرين.</p>	<p>.5</p>																								



صندوق مؤشر بورصة قطر للصناديق المتداولة  
الرؤية، القيمة، النمو

	<p>الرفض. وفي حال لم يتم استلام أي رد خلال هذه الفترة، فسيتم اعتبار ذلك بمثابة موافقة على التغييرات المقترحة. وفي حال حصل المؤسس على موافقة غالبية مالكي الوحدات، فسيتم اعتبار تلك التغييرات مُعتمدة.</p> <p>سيقوم المؤسس بإخطار أمين الاستثمار كتابياً بأي تغييرات على نشرة الإصدار تمت الموافقة عليها من قبل الهيئات الإشرافية.</p> <p>لن يقوم الصندوق بتنظيم اجتماعات دورية للمستثمرين</p>	
--	---	--

يتعين حصول صندوق مؤشر بورصة قطر للصناديق المتداولة (QETF) على موافقة 50% من المستثمرين على الأقل. وفي حال لم يُبدي المستثمر موافقته أو اعتراضه خلال 30 يوماً ميلادياً من تاريخ استلامه للإشعار، فسيعتبر ذلك بمثابة موافقة منه على التعديلات المقترحة.

يُرجى التكرم بتزويدنا بموافقتكم أو اعتراضكم على التعديلات المقترحة عبر إرسال رسالة إلكترونية إلى البريد الإلكتروني [qetf@dohabank.com.qa](mailto:qetf@dohabank.com.qa) مع التأكد من إرفاق المعلومات التالية: اسم المستثمر، ورقم التعريف الخاص بالمستثمر، وصورة عن البطاقة الشخصية القطرية.

بالإمكان الاطلاع على كلاً من مستندي النظام الأساسي والنشرة الخاصين بالصندوق عبر زيارة الموقع الإلكتروني لصندوق مؤشر بورصة قطر للصناديق المتداولة (QETF) [www.qetf.com.qa](http://www.qetf.com.qa)